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Medlemsbrev 2 2023. 

 

Hej alla grannar! 

Nu duggar informationen från oss tätt då vi tycker det är bra att snabbt komma ut med 

nedanstående information till er. 

Vi har under de senaste åren haft problem med att det ställts fordon, båttrailers och andra 

skrymmande saker vid vändplatsen på Myrängsvägen. Denna yta ska hållas öppen för snöröjning och 

utryckningsfordon bland annat. Vi har upprepade gånger varit i kontakt med ägarna men tyvärr står 

där fortfarande en trailer kvar. Nu har vi tröttnat och har sökt åtgärder för att problemet ska 

åtgärdas permanent. 

Nästa vecka (v 8) kommer det upp en skylt med parkering förbjuden på Myrängsvägen och det är 

parkeringsbolaget Nordic LEVEL parkering AB som kommer sköta om skyltning samt eventuell 

bötfällning. 

Det körs alldeles för fort på Fågelviksvägen!  Styrelsen kommer under detta år bjuda in våra 

grannföreningar till samtal om att hastigheten måste sänkas.  

Tänk även på att ta det lugnt på våra egna vägar! Vi har många barn och promenerande äldre i 

samfälligheten som vi ska vara rädda om. 

Vi har fått en del frågor om våra diken och sänder med i detta brev länkar om vad kommunen har att 

säga. Länken finns också på föreningens hemsida. 

https://www.varmdo.se/byggabomiljo/vattenochavlopp/dagvatten.4.1a82111d16e6c321a3693938.h

tml 

På stämman den 2 april 2023 i Brunn kommer styrelsen lägga fram förslag på hur dikena ska 

åtgärdas under 2023 och i skrivande stund har vi tre offertförfrågningar ute. 

Vi får också frågor om internetfibern som, minst sagt, är väldigt svajig.  Vi vill förtydliga att ägare av 

fibern på våra vägar ända fram till din fiberbox är Open Infra. Så samfälligheten är ingen ägare av 

fibern utan har bara upplåtit mark bredvid vägen för denna.  

 

Vi ses och hörs snart igen. 

Styrelsen 
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